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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának és a Pénzügyi Bizottságának 2024. március 13. (szerda) napján 11 óra 30 percre 

meghirdetett, de ténylegesen 11 óra 33 perckor kezdődő Szekszárd Megyei Jogú Város Polgármesteri 
Hivatalának Dísztermében megtartott rendkívüli, együttes, nyilvános üléséről. 
 

Jelen vannak az Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság részéről: 
Murvai Árpád elnök; 

Faragó Zsolt elnökhelyettes; 

Móra Viktória bizottsági tag; 

Mácsik Henrietta külső bizottsági tag- 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag; 

 

Jelen vannak a Pénzügyi Bizottság részéről: 
 Máté Péter elnök- 
 Móra Viktória elnökhelyettes- 
 Bomba Gábor bizottsági tag- 
 Gulyás Róbert bizottsági tag. 

 

Tanácskozási joggal megjelentek: dr. Zsikó-Gál Klaudia jegyző- 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető; 

Zsiga Marianna igazgatóságvezető- 
Magyar Károly igazgatóságvezető- 
Zaják Rita képviselő- 
Csötönyi László képviselő. 

 

Murvai Árpád köszönti a megjelenteket az Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság, valamint a Pénzügyi 
Bizottság együttes ülésén; 
 

Murvai Árpád OKSI elnök: Mindenki tudja, hogy azért vagyunk itt, hogy Szekszárd Megyei Jogú Város 
költségvetése végre megteremtődjön, ennek az előkészítésén vagyunk.  
 

Murvai Árpád elnök megállapítja, hogy az 5 tagú Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságból 5 bizottsági 
tag jelen van, a bizottság határozatképes; Máté Péter elnök megállapítja, hogy a 4 tagú Pénzügyi 
Bizottságból 4 tag jelen van, a bizottság határozatképes;  
 

Bomba Gábor tag: Én javaslom, hogy a levezető elnöknek Murvai Árpádot válasszuk meg, mert kell egy 
elnököt választanunk. Köszönöm. 
 

Murvai Árpád szavazásra teszi fel a levezető elnök megválasztására vonatkozó javaslatot, amelyet 
az Oktatás Sport és Ifjúsági Bizottság 5 igen szavazattal elfogadott. 
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Murvai Árpád szavazásra teszi fel a levezető elnök megválasztására vonatkozó javaslatot, amelyet 
a Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal elfogadott. 

 

Murvai Árpád ülést levezető elnök szavazásra teszi fel az együttes ülés napirendjének elfogadására 
tett javaslatot az Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság tagjai részére, amelyet a bizottsági tagok 5 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadtak; 
 

Murvai Árpád ülést levezető elnök szavazásra teszi fel az együttes ülés napirendjének elfogadására 
tett javaslatot a Pénzügyi Bizottság tagjai részére, amelyet a bizottsági tagok 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadtak; 
 

! bizottságok szavazatai alapján a következő napirend került megállapításra: 
 

NAPIREND 

 

1. napirendi pont: 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének </2024;(<) önkormányzati rendelete 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2024; évi költségvetéséről (tervezet)- Közgyűlési 
előterjesztés véleményezése 

(52. számú, módosított tartalmú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

___________________________________________________________________________ 

 

1. napirendi pont: 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének </2024;(<) önkormányzati rendelete 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2024; évi költségvetéséről (tervezet)- Közgyűlési 
előterjesztés véleményezése 

(52. számú, módosított tartalmú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

 

Murvai Árpád OKSI elnök: Mint az tudott, ez az egy napirendi pontunk azért került most itt elég 
sürgősen megtárgyalásra, hogy a költségvetést gátló tényezőt feloldjuk, ez pedig nem más, mint a 

sportjuttatásokon belül a KSC által igényelt 40.000.000 forint. Olvastátok gondolom az előterjesztést. 

Kinek van kérdése? ! kérdés szakasz le is zárható, nincs kérdés. Hozzászólás? Nekem van. Emlékeztetni 

szeretném a jelenlévőket, hogy az Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság megtette a maga javaslatát 
ebben az ügyben, amely nem került konszenzusos elfogadásra, márpedig itt konszenzusra kell jutni. A 

mi véleményünk az volt, hogy 10 millióval most segítsük meg a KSC-t és a hónap végén sorra kerülő 
rendes közgyűlésen pedig döntsünk a fennmaradó 30.000.000 sorsáról. Ezt a véleményt nem osztotta 

a közgyűlés, tehát ezt újra kell szabályoznunk és a mostani napirend ezért kerül megtárgyalásra. Ebben 

a javaslatban az szerepel, hogy a KSC megkapja azt a 40 milliót, amit kért, sőt követelt és további 
sportcélú juttatásra kerülne sor az UFC és a Fekete Gólyák Sportegyesület Kézilabda Klub tekintetében. 

Engedjétek meg, hogy nem bizottsági elnökként, hanem képviselőként felolvassam a gondolataimat 

ezzel kapcsolatban. A kérdések költőiek, tehát nem várok rájuk választ. A városunk sportéletében 
szakmailag kétségtelen legmagasabb szintre jutó sportegyesület a Tarr KSC Szekszárd 40 milliós 
támogatási kérelmét tárgyaljuk nem először, nem egyszer. Mi vezetett ide? Ez a kérelem, amelynek 

indokoltságáról a mai napig nem adott tájékoztatást az ügyvezető elnök, sajnos zsarolássá változott, 
megtorpedózva a költségvetés konszenzusos megállapításait és annak elfogadását is. Honnan ered a 

bátorság ehhez? Az Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság segítő szándékkal alkotott egy határozatot, 
amelyre céloztam, amellyel a klub segítségére akart lenni ugyanezen összeg részletekben történő 
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juttatásával. Kinek volt érdeke ennek az elutasítása? Nos, ez sem felelt meg a követelésnek, maradt a 

revolverezés és Elnök Úr továbbra sem adott magyarázatot az anyagi, pénzügyi mélyrepülésre. Talán 
ez nem tisztje? Most azért vagyunk itt, hogy megoldjuk ezt a helyzetet és találjunk egy konszenzust. Az 

eddig képviselt álláspontom feladására csak azért vagyok hajlandó, és belépni ebbe a konszenzusba, 
hogy a város többi sport vagy civil tevékenységet folytató egyesületeinek, szervezeteinek lehetővé 
tegyem, hogy hozzájussanak a várt és megérdemelt támogatásokhoz, hogy bizottságaink 
működhessenek és dolgozzunk, és megkaphassák megemelt fizetésüket. Ezzel együtt vallom, hogy az 
1 évben keletkezett mínusz 144 milliós gazdasági eredményt hozó tevékenység talán felelőtlenség és 
mindenképpen indokolásra várna, pedig most homály fedi, kérdés, hogy meddig. Köszönöm, ez volt a 
saját magam véleménye. Van-e még hozzászólás? Nincs. Akkor, ha megengeditek, felolvasnám a 
határozati javaslatomat. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése dönt arról, hogy 
a Szekszárdi Utánpótlásnevelő Futball Club részére az Önkormányzat 2024. évi költségvetésben 
előirányzott 7.000.000 forint kizárólag az utánpótlásnevelés sportruházat és mezbeszerzésre 

használható fel. Felhívja a Polgármesteri Hivatal Önkormányzati és Szervezeti Igazgatóságát a 
támogatási megállapodás jelen határozat 1. pontjában foglaltak szerinti elkészítésére. Felhatalmazza 

az Alpolgármestert a támogatási megállapodás aláírására, egyúttal felkéri a Gazdasági Igazgatóságot a 
támogatási összeg átutalására. Az 1. pont felelőse Gyurkovics János, a döntés napja határidővel, 2. 

Majnay Gábor osztályvezető úr, 2024. április 15-tel, a 3. pedig Gyurkovics János alpolgármester úr és 
Zsiga Marianna igazgatóságvezető. Ez a kiegészítő határozati javaslatom és ezzel együtt jeleztem azt, 

hogy a kiküldött határozatot elfogadom. Van-e hozzászólás?  
 

Máté Péter tag: Igen, köszönöm szépen a szót. Összegezném, tehát az előterjesztésben szereplő 
költségvetési előirányzatot a Közgyűlésnek elfogadásra javasoljuk ezzel a kiegészítéssel. Köszönöm 
szépen. 

 

Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Köszönöm a szót. Én nagyon-nagyon boldog vagyok és szeretném 
megköszönni itt legalábbis ezt, amit megkaptam itt az előzetesbe, hogy a frakcióvezető urakkal történt 
egyeztetést követően a költségvetéstervezet módosítására született megállapodás. Ezt azért teszem, 
mert a sportról szól és nagyon örülök, hogy a Fekete Gólyák és az UFC is bekerült ebbe a körbe és külön 
köszönöm Elnök Úrnak ezt a bölcs hozzáállását, ahogy az előbb fogalmaztad. Köszönöm szépen. 

 

Faragó Zsolt elnökhelyettes: Köszönöm szépen a szót. Üdvözlöm a jelenlévőket! Még mindig nem 
tudom teljes mértékben elfogadni ezt az egyösszegű, 40 milliós kifizetést, hiszen én azt gondolom, 
hogy a többi egyesületnek a támogatása az nagyon messze elmarad ettől. Kihangsúlyoznám és 

említettem már többször is, hogy azért tavaly év végén kaptak 40.000.000 forintot. Fogalmunk sincs, 

hogy mire kellett költeni, de likviditási problémával küszködtek és likviditási probléma ezek szerint 
folytatódott, mert nem tudok másra gondolni, hiszen magyarázatot, ahogy Elnök Úr is említette, nem 
kaptunk, hogy miért kell nekik egyösszegben és most azonnal annak ellenére, hogy a büdzséből 
biztonságosabban, 4 részre elosztva javasolta a Bizottságom, viszont valamelyest egy kicsit 

megnyugvást ad az, amit többször is említettem, hogy van itt még nagy létszámmal bíró utánpótlás és 
fő feladatunk az utánpótlás támogatása városi szempontból is, kapnak ebből támogatást és mint ahogy 
a szülői értekezleten is értesültem róla, hogy most több korosztályban is a szülőket tájékoztatták, hogy 
az anyagi problémák miatt nem lesz felszerelés. Én bízom benne, hogy ezzel a döntéssel, ezzel a 

javaslattal és ezzel a kis, hogy Elnök Urat idézzem, pántlikával eljut oda az utánpótláshoz, a 

futballklubba arra a felszerelésre, hogyha bármilyen tornán részt vesz a szekszárdi utánpótlás, akkor 

ne sóvárogva nézzék a gyerekek, hogy a kisebb egyesületeknek milyen szép egyenruhájuk, mezük van 
és felszerelésük. Ez nagyon fontos, főleg a gyerekek szempontjából, ha jól érzi magát, ha büszke arra, 
hogy abban a csapatban focizik, akkor sokkal jobban oda tudja tenni magát. Úgyszintén a Fekete Gólyák 
is szépen csöndben működnek, és ahogy az egyik egyesület vezetője mondta, nem az Önkormányzat 
feladata, hogy fenntartson egy egyesületet, működtessen, hanem az az egyesületi vezetőknek, a 

támogatás viszont akkor segít és viszi előre felé az egyesületet, hogyha valóban a támogatást plusz 
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dolgokra költik és nem arra, hogy fenntartsák azt az egyesületet. Ennek tudatában melyik kezemet 
harapjam meg? Javaslom az összevont Bizottságnak, hogy javasoljuk ezt a Közgyűlésnek elfogadásra. 

Köszönöm szépen. 

 

dr. Zsikó-Gál Klaudia jegyző megérkezik az ülésterembe. 
 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Murvai Árpád ülést levezető elnök szavazásra teszi fel a rendelettervezet elfogadására vonatkozó 
javaslatot az Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság részére, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 

egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

29/2024; (III;13;) határozata 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2024; évi költségvetéséről 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottsága a 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének a Szervezeti és Működési Szabályzatáról 
szóló 29/2019. (XII.23.) önkormányzati rendeletének 1. melléklet Pénzügyi Bizottság alcím 4.4. 

pontjában foglalt jogkörében eljárva Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2024. évi 
költségvetéséről szóló rendelettervezetet a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
 

Határidő: 2024; március 13; 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 

Murvai Árpád ülést levezető elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot az Oktatás, Sport és 
Ifjúsági Bizottság részére, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a 
következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

30/2024; (III;13;) határozata 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2024; évi költségvetéséről 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottsága a 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének a Szervezeti és Működési Szabályzatáról 
szóló 29/2019. (XII.23.) önkormányzati rendeletének 1. melléklet Pénzügyi Bizottság alcím 4.3. 
pontjában foglalt jogkörében eljárva 

 

1. javasolja a Közgyűlésnek, hogy a Szekszárdi Utánpótlásnevelő Football Club részére az 
önkormányzat 2024. évi költségvetésében előirányzott 7.000.000 forint kizárólag az 
utánpótlásnevelés sportruházat és mezbeszerzésére kerülhessen felhasználásra- 
 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 

 

2. javasolja a Közgyűlésnek, hogy kérje fel a Polgármesteri Hivatal Önkormányzati és Szervezési 
Igazgatóságát a támogatási megállapodás jelen határozat 1.) pontjában foglaltak szerinti 
elkészítésére- 
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Határidő: 2024; április 15; 
Felelős: Majnay Gábor osztályvezető 

 

3. javasolja a Közgyűlésnek, hogy hatalmazza fel az alpolgármestert a támogatási megállapodás 
aláírására, egyúttal kérje fel a Gazdasági Igazgatóságot a támogatási összeg átutalására. 
 

Határidő: 2024; április 30; 
Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 

  Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

 

Murvai Árpád ülést levezető elnök szavazásra teszi fel a rendelettervezet elfogadására vonatkozó 

javaslatot a Pénzügyi Bizottság részére, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag 
elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Pénzügyi Bizottságának 

22/2024; (III;13;) határozata 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2024; évi költségvetéséről 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága a Szekszárd Megyei 
Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 29/2019. 
(XII.23.) önkormányzati rendeletének 1. melléklet Pénzügyi Bizottság alcím 1.3. és 1.4. pontjaiban 
foglalt jogkörében eljárva Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2024. évi költségvetéséről 
szóló rendelettervezetet a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
 

Határidő: 2024; március 13; 
Felelős:  Máté Péter elnök 

 

Murvai Árpád ülést levezető elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot a Pénzügyi Bizottság 
részére, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot 
hozta: 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Pénzügyi Bizottságának 

23/2024; (III;13;) határozata 

a Szekszárdi Utánpótlásnevelő Football Club támogatásáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága a Szekszárd Megyei 
Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 29/2019. 
(XII.23.) önkormányzati rendeletének 1. melléklet Pénzügyi Bizottság alcím 1.3. pontjában foglalt 

jogkörében eljárva 

 

1. javasolja a Közgyűlésnek, hogy a Szekszárdi Utánpótlásnevelő Football Club részére az 
önkormányzat 2024. évi költségvetésében előirányzott 7.000.000 forint kizárólag az 
utánpótlásnevelés sportruházat és mezbeszerzésére kerülhessen felhasználásra- 
 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 
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2. javasolja a Közgyűlésnek, hogy kérje fel a Polgármesteri Hivatal Önkormányzati és Szervezési 
Igazgatóságát a támogatási megállapodás jelen határozat 1.) pontjában foglaltak szerinti 
elkészítésére- 
 

Határidő: 2024; április 15; 
Felelős: Majnay Gábor osztályvezető 

 

3. javasolja a Közgyűlésnek, hogy hatalmazza fel az alpolgármestert a támogatási megállapodás 
aláírására, egyúttal kérje fel a Gazdasági Igazgatóságot a támogatási összeg átutalására. 
 

Határidő: 2024; április 30; 
Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 

  Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

 

Murvai Árpád OKSI elnök: Az együttes ülésünk véget ért, köszönöm a megjelenést. 
 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, így Murvai Árpád ülést levezető elnök az együttes ülést 
11 óra 49 perckor berekeszti.  

 

 

 

K.m.f 

 

 

 

Murvai Árpád 

     OKSI elnök 

 

 

 

 

 

 

 

 

Készítette: 
dr. Holczer Mónika       és         Cziráki Ildikó 

igazgatóságvezető           adminisztrátor 

  

 

Máté Péter 

     PB elnök 

 

 
 
Ellenjegyezte: 

         dr. Zsikó-Gál Klaudia 

           jegyző 

 


